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REFERAT 

 

Deltagere:  

Ole 
Lisbeth 
Annette 
Thøger 
Maria 
 
Anja W - Afbud 
Niclas - Afbud 
 
Gæster:  
David/Alnor – drengetalent gruppe. Fortæller om det kommende drenge/elite-projekt 
Der er ydet et stort arbejde fra arbejdsgruppen (i samarbejde med TMS A/S) omkring etablering af drenge-
elite-projektet, som nu bliver en realitet. Talentkoordinator David Grandal informerede om projektet, 
vision/mission og en række praktiske forhold. Projektet starter op, med positive forventninger om, at det vil 
blive en stor succes, hvor vi også på sigt kan få pigeafdelingen med over. Vi skal løfte os det sidste stykke for 
at kunne være med på talentdelen på Sjælland, og udvikle egne spillere til herre 1. Vi er rigtig godt med. 
Infomøde torsdag, hvor ca 100-120 forventes at deltage. 



 
Jørgen Lagerbon – sportslig ansvarlig U15-19 pige.  
Jørgen er trådt til som sportslig ansvarlig i foråret, og har fået styr på trænerpåsætningen til næste sæson. 
Jørgen redegjorde for tanker og planer for den kommende sæson. Der bliver meget samhørighed på 
pige/damesiden, med træninger op og ned mellem årgange.  
 
Årshjul: punkter gennemgås 
 

• Opfølgning fra sidste UU-møde 
-   Blev der taget videoer osv. fra kampdagen til brug for lille kampagne video? Der blev taget små videoer 
som Lisbeth sørger for bliver klippet sammen til en lille video.  
Der mangler lokation til træner/manager-komsammen 31/5 (action: Nichlas)  
Der afholdes ungtræner-opstartsmøde på et andet tidspunkt (action: Lisbeth) 
 

• Opgaverne for den sportslige ansvarlige på pigesiden defineres.  
 

• Sponsorer sublimation? Hvor langt er vi?  Borup + ny hovedsponsor Ole -er afklaret  
Vi leder stadig efter en 3. ”hovedsponsor” som er for hele ungdom (action: alle) 
Inden for 14 dage skal vi have en afklaring på hvilke sponsorer der skal sublimeres.  

 

• Team Rengøring – sponsorat U17P? Hvem kontakter? (action: Annette)  
 

• Opstartsstævne – Lisbeth vender retur til Maria med hvilket stævne der skal meldes til. Næstved Cup 
udsolgt på 10 dage (action Lisbeth/Maria) 

 

• Afslutningsfest inkl. mad 
Bilka kommer med deres maskot samt en check til overlevering. Der arbejdes på at få en pris på maden 
fra Cafe Ingeborg. Der udsendes invitation (action: Maria) 

 

• Årets Kammerat udvalg – årets Ungdomsspiller udvælges efter modtagelse af navne til årets spiller for 
de forskellige årgange (har ikke fået alle navne endnu). 
Der skal bestilles t-shirts til årets spillere/kometer + hættetrøjer årets træner, ungdomsspiller, årets 
kammerat (action trøjer/pokaler Maria) 

 

• Lykkeligastævne 
U13P hjælper til. Der er pokaler til deltagerne. Martin Ello sponsorerer en del. Rikke Nielsen kommer og 
byder velkommen kl. 10.00 med indløb osv. (action Annette) 

 

• Hej Fonden 
Der har været afholdt møde med Hej Fonden, de vil gerne afholde et forløb med U11-13 
spillere/forældre, med overordnet tema ”Nej til Mobning”. Trænerne er kulturbærere, særligt i de små 
årgange, derfor er det vigtigt at disse bliver en del af det. (action Annette/Lisbeth) 

 

• Træner tøjpakke ny sæson (ønske om at kunne sammensætte mellem x-antal items alt efter hvilken slags 
træner man er, så man kan supplere og fra sæson til sæson. Vil gerne have samme udtryk som 
damer/herrer. (Action Maria) 

 

• Der blev orienteret omkring situationen omkring Dame 1, SN Nyheder, trænersituationen og spillertrup 
 



• NordeaFonden er ansøgt til håndboldskolen + projekt ”bevar piger +15 år i sporten”. 
 

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole 
- Lisbeth – U13P mangler en cheftræner, U11P mangler cheftræner 
- Annette – er meldt ind i Brugerrådet. Taget på hal A skal skiftes inden for nogle år. Der 

kommer nyt booking system til booking af mødelokaler mm.  
- Niclas 
- Thøger 
- Maria  

Næste møde mandag 6/5??  – Maria indkalder  


